
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 24. januar 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål T
Ministeren bedes redegøre for, hvordan igangsættelsespræparatet Angusta har kunne 
bruges på danske sygehusene trods utilstrækkelige kliniske forsøg og misvisende doku-
mentation som beskrevet i Politiken 9/1-22 (”Kan målet hellige lægemidlet” og ”Eksperter: 
90.000 gravide har fået piller, der ikke er undersøgt godt nok”) samt om tilsvarende for-
løb kan være forekommet med andre medicinske produkter. Ministeren bedes ligeledes 
redegøre for, om ministeren er enig i behovet for at etablere en bedre overvågning af 
bivirkninger ved brug af Angusta.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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